
                                 Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

                                                Zápisnica  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného
                                  dňa 21.11.2016 o 18:00 hod. 
 
Prítomní poslanci:      podľa prezenčnej listiny
Neprítomní poslanci:  
Jozef Krnáč - ospravedlnený pre pracovné povinnosti.
Peter Šuľan - ospravedlnený zo zdravotných dôvodov.   

                  

Program:
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
3. Plnenie predchádzajúcich uznesení 
4. Schválenie VZN o odpadoch 
5. Schválenie VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny    
     odpad na rok 2017 
6. Správa hlavnej kontroly
7. Otázky poslancov a občanov
8. Záver 

Bod 1. 
Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta, podľa programu, ktorý schválili všetci 
prítomní poslanci 

Bod 2. 
Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice 

Bod 3. 

.  Prevádzka KLUBBAR je od 01.11.2016 na základe dohody 
z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva otvorená v úspornom 
režime. Počas nedieľ je zatvorená. Ako obsluha sú zamestnaní dvaja pracovníci 
na kratší pracovný úväzok a na dohodu o vykonaní práce. 

.  Kvôli žiadosti Agrovar, s.r.o., na odkúpenie elektrického vedenia v areáli 
bývalého družstva, bude potrebné predložiť dohodu všetkých vlastníkov 
nehnuteľností. Bolo by vhodné ju predložiť na budúcom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva, ktoré by následne mohlo prijať rozhodnutie. 



Bod 4. 

 .   Pán poslanec Ing. Igor Gazdík nemal výhrady proti samotnému návrhu 
všeobecne záväznému nariadeniu o odpadoch, ale v textovej časti sa pýtal na 
prílohy. Starosta vysvetlil, že toto sa do návrhu dostalo nedopatrením a text bude 
upravený podľa potreby. Pán poslanec zároveň podal návrh, aby sme o zvážení 
triedeného odpadu podali čo najviac informácii. Harmonogram zvozu 
uverejníme na internetovej stránke obce, na obecnej tabuli a bude aj 
vyhlasovaný prostredníctvom miestneho rozhlasu.

Bod 5. 

 .    Na návrh poslanca Ing. Igora Gazdíka bolo potrebné vo všeobecno 
záväznom nariadení o miestnych daniach a miestnom poplatku urobiť zmeny v § 
17. O možnosti oslobodenia od dane pozemkov, na ktorých sú cintoríny 
a pozemky verejne prístupných parkov, priestorov a športovísk, rozhodlo obecné 
zastupiteľstvo. 

Bod 6.

 .     Na základe podanej správy hlavnej kontrolórky obce Mgr. Soni Filkusovej 
zaujal podrobné stanovisko starosta. Vyjadril sa ku všetkým bodom a zároveň aj 
navrhol opatrenia. Pri ukončení potravín Zlievčan mal zostať tovar na sklade vo 
výške 1 514,46 EUR. Pri tovare po záruke bola uvedená suma 379,53 EUR, ale 
v podrobnom rozpise bola vyčíslená na sumu 110,51 EUR. Účtovná operácia 
odpis k 30.06.2014 vo výške 3 826,46 EUR bola po preverení vyčerpaná ako 
položka na kultúrno-športové podujatia. Je veľmi ťažké sa k uvedenej 
problematike vyjadriť, nakoľko nám chýbajú podrobné informácie. Ďalšie 
nedostatky v oblasti účtovnej a mzdovej agendy riešime prostredníctvom 
audítora, ktorý je nám veľmi nápomocný. Problematické veci konzultujeme 
s pani Chrapkovou, ktorá v programe KEO účtuje už 15 rokov. Nápravu 
v plnení rozpočtu plánujeme urobiť na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 
19.12.2016. Verejná súťaž uskutočnená ešte v roku 2011, bola zrejme vykonaná 
ako prieskum trhu. K samotnej realizácii výstavby chodníka nedošlo. 
Pán poslanec Ing. Igor Gazdík vyčítal hlavnej kontrolórke obce niektoré 
nedostatky z jeho pohľadu. Chcel vedieť stavy v pokladni obce a v prevádzke 
obecných služieb, či bola vykonaná fyzická inventúra. Prečo nebol predložený 
plán kontrolnej činnosti na tento štvrťrok. Bol hlavne nespokojný s tým, že sa 
správa nevypracovala na základe schváleného plánu kontrolnej činnosti a vyčítal 
nepredloženie stanoviska hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu. Bolo mu 
vysvetlené, že toto stanovisko bolo predložené dňa 06.06.2016 a bolo aj 
schválené uznesením 23/2016 dňa 20.06.2016. Toto zobral na vedomie.



Bod 7.

 .      Starosta  podal dve informácie. Prvá sa týkala udelenie pokuty vo výške 
330,00 EUR pre prevádzku KLUBBAR. Táto nie je právoplatná, nakoľko sme 
podali v zákonnom stanovenej lehote odvolanie. Z Inšpekcie práce Banská 
Bystrica sme dostali oznámenie o začatí správneho konania. Tu sme tiež podali 
podrobné vyjadrenie, ale je predpoklad, že nám udelia pokutu za neuhradenie 
náhrady mzdy počas dovolenky p. Gálovi. 

- Poslanec Ing. Igor Gazdík sa opýtal, že prečo sa na pohrebe pána Tokára 
nikto nelúčil za obec. 

Odpoveď starostu:
Tieto rozlúčky sú vždy  po dohode s rodinou, ktorá musí s tým súhlasiť. 
V tomto prípade sme k tomu nedospeli. Určite sme sa nechceli úmyselne vyhnúť 
tejto zvyklosti. Za obec sa mohol rozlúčiť aj niekto iný, ako starosta, ale 
nemohli sme to urobiť svojvoľne.

- Nesúhlasil so zápisnicou z minulého zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
nakoľko niektoré jeho vyjadrenia a udalosti, ktoré sa udiali, neboli v nej 
spomenuté. Z tohto dôvodu nepodpísal zápisnicu ako overovateľ. 

Odpoveď starostu:
Je ťažké počas trojhodinového rokovania zastupiteľstva zaznamenať každý 
detail.  Preto už viackrát vyzval poslancov, aby v prípade veľmi dôležitej veci, 
ktorú chcú mať zaznamenanú v zápisnici, toto zdôraznili, prípadne predložili 
požadované znenie v písomnej podobe. Napriek tomu nemal námietky proti 
doplneniu požadovaných údajov, len upozornil na skutočnosť, že na zápisnicu 
z minulého rokovania to nebude mať žiadny vplyv, lebo sme vtedy neprijali 
žiadne relevantné uznesenie. 

Skutočnosti, ktoré pán Ing. Igor Gazdík požadoval doplniť.

1. Vyslovil presvedčenie, že keby starosta obce bol vydal p. Gálovi všetky 
požadované dokumenty, nedostala by obec žiadnu pokutu.  

2. Potom ako starosta obce kritizoval niektoré štátne orgány, ktoré podľa 
neho k obci pristupujú ako za čias komunizmu s úmyslom nás poškodiť za 
každú cenu, povedal mu pán poslanec Ing. Igor Gazdík toto stanovisko. 
Práve výroky a konanie starostu obce voči občanom je možné považovať 
za také, ktoré sú z čias totality.

3. Po slovnej výmene medzi starostom obce a poslankyňou Erikou 
Vankovou a pánom Jánom Gálom, chcel starosta prerušiť rokovanie 
a chcel odísť. Po upozornení Ing. Igora Gazdíka, že zastupiteľstvo bude 



rokovať ďalej v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 
zasadnutie ďalej pokračovalo. 

 
Ďalej sa zaujímal o nasledovné otázky: 

- Upozornil na schválené zásady odmeňovania poslancov obecného 
zastupiteľstva a že by bolo dobré, keby sme sa k tejto problematike 
vyjadrili.

Odpoveď starostu:
Zástupca starostu Jozef Krnáč sa vzdal odmien hneď na prvom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva. Preto som považoval túto záležitosť za uzavretú. Na 
základe podnetu zaradíme do programu rokovania budúceho zasadnutia 
obecného zastupiteľstva bod programu, schválenie odmien poslancov. 

- Navrhol, aby sa miestne dane vyberali skôr, lebo takto sme ľuďom 
spravili neželaného Mikuláša. 

Odpoveď starostu:
Nemali sme vyriešenú otázku vedenia administratívy, preto sme rozhodnutia o 
vyrubení daní zasielali neskoršie. Správca dane môže tieto rozhodnutia vydávať 
v priebehu celého roka. Prednostne sme vydávali také, ktoré obci priniesli 
najvyšší výnos. V budúcnosti však budeme túto agendu riešiť v skoršom období. 

- Pani poslankyňa Erika Vanková sa zaujímala o to, kto je na obci 
zodpovedný za účtovníctvo.

Odpoveď starostu:
V každom prípade starosta obce ako štatutárny zástupca. Potom ako sa pani 
Janka Kýpeť zamestnala na plný úväzok, vedieme účtovníctvo v spolupráci 
s audítorom a s pani Chrapkovou, ale plnú zodpovednosť nesie starosta obce. 

Pán Jozef Gondáš hovoril, že sa mu nepáči prečo všetci úročia na starostu obce. 
Proti tejto formulácii sa ohradil Ing. Igor Gazdík, keď povedal, že on nemá 
pocit, že tu niekto útočí alebo zle hovorí na starostu obce. Potom sa diskusia na 
túto tému skončila.

Pani Mária Gazdíková mala tieto otázky:
- Prečo nefungovala mraznička v dome smútku a či došlo už k jej oprave.

Odpoveď starostu:
V roku 2001 bola vykonaná celková rekonštrukcia mraziaceho boxu. Od vtedy 
neboli žiadne poruchy. Je nám ľúto, že pri pohrebe pána Pavla Tokára bol 



nefunkčný. Za spôsobené problémy sa chceme rodine Tokárovej ospravedlniť. 
Došlo však k úniku chladiaceho plynu. Oprava bola vykonaná hneď v mesiaci 
august. Podľa opravára sa jedná o starší spôsob chladenia. Pán Ing. Igor Gazdík 
navrhol vytvoriť rezervu na nevyhnutnú rekonštrukciu tohto zariadenia.

- Či všetci občania majú vyrovnané daňové povinnosti za rok 2015.

Odpoveď starostu: 
Nemajú všetci, ale pristupujeme k vymáhaniu nedoplatkov na miestnych 
daniach v zmysle zákona o daňovom poriadku. Sú občania, ktorí nezaplatili už 
dlhšie obdobie, ale tu nedokážeme zatiaľ vymôcť nedoplatok, nakoľko na dávky 
v hmotnej núdzi nie je možné uplatniť exekúciu. S týmito neplatičmi sa snažíme 
naďalej rokovať o splátkach. 

 - Chcela vedieť, že kto dostal potravinové balíčky.

Odpoveď starostu:
Potravinové a hygienické balíčky rozdáva Červený kríž. Obec len oboznámi 
prijímateľov o termíne a čase výdaja. Do samotného určenia zoznamu 
poberateľov nemôže zasahovať. Podľa informácii majú nárok poberatelia dávok 
v hmotnej núdzi, žijúci s maloletými deťmi. 

Rokovanie zastupiteľstva bolo ukončené o 20:20 hod.



                                                     Uznesenia 
                zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach,  
                              konaného dňa 21.11.2016 o     18:00 hod  .                
 
K bodu 2.                                                                                                    27/2016 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a to pánov 
Ing. Igora Gazdíka a Otta Borika, ako aj zapisovateľa zápisnice pána Róberta 
Gazdíka. 
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.

K bodu 4.                                                                                                    28/2016
Obecné zastupiteľstvo schválilo všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2016 
o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 
území obce Malé Zlievce. 
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.

K bodu 5.                                                                                                    29/2016
Obecné zastupiteľstvo schválilo všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2016 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady na území obce Malé Zlievce na rok 2017.
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.

K bodu 4.                                                                                                    30/2016
Obecné zastupiteľstvo prejednalo upozornenie prokurátora na porušenie zákona 
č. 79/2015 Z.z. o odpadoch, ktoré nám bolo doručené dňa 12.09.2016. Tomuto 
upozorneniu v plnom rozsahu vyhovelo a zosúladilo všeobecne záväzné 
nariadenie obce o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 
odpadmi s ustanoveniami zákona č. 79/2015 Z.z. o odpadoch.
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.

K bodu 6.                                                                                                    31/2016
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu hlavnej kontrolórky obce 
Mgr. Soni Filkusovej. Podrobná správa tvorí prílohu tejto zápisnice. Zároveň 
uložilo hlavnej kontrolórke obce predložiť plán kontrolnej činnosti na ďalšie 
obdobie na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Za toto uznesenie hlasovali 3 poslanci.

Overovatelia: 

Ing. Igor Gazdík ............................................. 
Otto Borik          .............................................. 
                                                                                                      Jozef Filkus 
                                                                                                      starosta obce


